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Certificate in Safety and Hygiene for 
Swimming Pool and Spa Managers
泳池及水療機構衛生及安全經理證書

HT4200021

The Certificate in Safety and Hygiene for Swimming Pool and Spa Managers is an advanced level
programme designed to provide industry practitioners who are working in the swimming pool, spa,
clubhouse and related leisure and recreation industry at supervisory level with both theoretical and
practical knowledge. This programme is delivered through lectures, group discussions and/or
instrument use demonstrations to uplift students’ knowledge in managing, controlling, monitoring
and assessing the safety and hygiene of the swimming pool and spa facilities.

泳池及水療機構衛生及安全經理證書為一進階課程，內容結合理論和實踐，適合從事泳池、水療、
會所或相關康體設施的管理人員修讀；透過課堂講解、小組討論及/或儀器使用示範等授課模式，
提升學員對管理、監控、檢視及評估泳池、水療及相關設施的安全衞生。



Medium of Instruction │ 授課語言

Cantonese │廣東話

Programme Fee │ 學費

HK$2,800 per person 

Special Offer: HK$2,520 per person will apply to the following participants:

 VTC Staff and Alumni

 Graduate of Certificate in Safety and Hygiene for Swimming Pool and Spa Supervisors 

每人港幣$2,800元
學費優惠：每位港幣2,520元適用於以下人士：
 職業訓練局職員 及 校友
 泳池及水療機構衞生及安全主任證書課程修畢者

Application Deadline │ 截止報名日期

 Class – August:   16 July 2022  │  八月班：2022年 7月 16日

Inquiry │ 查詢
Tel / 電話: 2595 8478 / 2708 5394 / 2957 5714

WhatsApp: 9037 2228

Email / 電郵: iveht@vtc.edu.hk

Website / 網址: https://hospitality.vtc.edu.hk/

https://cpe.vtc.edu.hk

Contact Hours │ 上課時數
Total 24 hours including 60 minutes examination in 8 lessons  (分8個課堂，總共 24小時 包括60分鐘考試)

Class Schedule 
課程表

Lesson
課堂

Date
日期

Day
星期

Time  
時間

Venue
上課地點

August
八月班

(Re-scheduled 
from April)

Lesson 1 第㇐堂 9 Aug 8月 9日

Tuesdays
& 

Wednesdays

逢星期二及三

18:45-21:45

Leisure Activity Centre 
and Spa

Institute of Vocational 
Education 

(Haking Wong)

香港專業教育學院
(黃克競)  

康體文娛活動及水療中心

Lesson 2 第二堂 10 Aug 8月 10日 18:45-21:45

Lesson 3 第三堂 16 Aug 8月 16日 18:45-21:45

Lesson 4 第四堂 17 Aug 8月 17日 18:45-21:45

Lesson 5 第五堂 23 Aug 8月 23日 18:45-21:45

Lesson 6 第六堂 24 Aug 8月 24日 18:45-21:45

Lesson 7 第七堂 30 Aug 8月 30日 18:45-21:45

Lesson 8 第八堂 31 Aug 8月 31日 18:45-21:45

Disclaimer / 免責聲明
VTC reserves the right to cancel any course, revise course content or change the offering venue(s), date and time if circumstances so warrant.
職業訓練局可因應情況取消任何課程、修正課程內容或更改上課地點、日期及時間。

Content │內容

 Roles and responsibilities of swimming pool or spa managers
 Manpower management, training and development
 Comprehensive risks review to practitioners and users in 

swimming pool and spa facilities
 Risk assessment and management 
 Practices related to swimming pools regulations (Chapter 132CA)
 Introduction to quality management system and certification
 Case study and discussion

 泳池及水療機構經理的角色及職責
 人力資源管理、培訓與發展
 全方位檢規泳池及水療設施對員工及使用者的重

要性和風險
 風險評估及管理
 探討《泳池規例》(第132CA章) 應用
 簡介品質管理體系及認證
 個案研習及討論

Entry Requirements │ 入學要求

 Completion of the Certificate in Safety and Hygiene for Swimming Pool and Spa Supervisors, or equivalent 
 At least 3 years’relevant working experience in the leisure and recreation industry at supervisory level
 修畢泳池及水療機構衞生及安全主任證書課程或同等學歷；OR 或
 現職泳池、水療、會所或相關康體設施機構，並具三年或以上相關工作經驗的管理人士

Examination & Certification │ 考試及證書

One-hour assessment in a form of multiple choice questions. Upon successful completion of the programme (i.e. attended a minimum of 
80% of the classes and passed the assessment), students will be awarded a Certificate of Attainment issued by the Hospitality Discipline 
of the Vocational Training Council.
一小時以多項選擇題形式進行的中文考試。出席率不少於80%及考試合格者，將獲頒發職業訓練局轄下酒店及旅遊學科之修業證書一張。


